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Kinderopvang  -  Bezettingsgraad

In zijn antwoord op mijn vraag nr. 701 van 31 augustus 2016 deelde de minister mee 
dat bij de gezinsopvang 65,7 procent van de subsidiegroepen (157 van de 239) de 
minimumbezetting van 75 procent in 2015 haalt (dat wil zeggen: 157 van de 239). Dat 
betekent dat 72 die bezettingsgraad niet haalden.

Aan de organisatoren die deze norm in 2015 niet haalden, werd gevraagd een actieplan 
op te stellen om ervoor te zorgen dat ze in 2016 de norm van 80 procent wel halen. 
Indien op termijn de beoogde bezettingspercentage niet gehaald wordt, dan kon de 
subsidieerbare capaciteit verminderd worden tot op het niveau waarmee de organisator 
wel de vereiste minima haalt.

In zijn antwoord op vraag nr. 329 van 1 februari 2017 van mevrouw Lies Jans stelde de 
minister dat aan 26 organisatoren die de norm van 70 procent in 2014 en van 75 procent 
van 2015 niet haalden een plan van aanpak werd opgevraagd. De organisatoren die in 
2016 de norm van 80 procent niet haalden, kregen een aanmaning. 

1. Hoeveel van de organisatoren van gezinsopvang haalt vandaag niet het vereiste 
bezettingspercentage? Graag met opgave van het aantal opvangplaatsen dat deze 
organisatoren vertegenwoordigen. 

2. Hoeveel tijd krijgen organisatoren om die wettelijk opgelegde bezettingsgraad te 
halen vooraleer de subsidieerbare capaciteit verminderd wordt tot op het niveau 
waarmee de organisator wel de vereiste minima haalt? 

3. Zijn er al organistoren wier subsidieerbare capaciteit werd verminderd tot op het 
niveau waarmee de organisator wel de vereiste minima haalt? Zo ja, over hoeveel 
organisatoren gaat het en over hoeveel plaatsen? 
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1. Aangezien de gezinsopvang en groepsopvang samenwerkende onthaalouders dezelfde 
subsidies krijgen op dit ogenblik en ook worden georganiseerd door dezelfde 
organisatoren, geven we beide cijfers mee.

Gezinsopvang:
Op een totaal van 233 subsidiegroepen, behalen 136 subsidiegroepen de minimale 
bezetting (58,37%). Deze subsidiegroepen vertegenwoordigen 14.259 subsidieerbare 
plaatsen, of 54,06% van het totale aantal subsidieerbare plaatsen in de 
gezinsopvang.

Groepsopvang samenwerkende onthaalouders:
Op een totaal van 134 subsidiegroepen, behalen 118 de minimale bezetting 
(88,06%).
Deze subsidiegroepen vertegenwoordigen 3909 subsidieerbare plaatsen, of 88,42% 
van het totale aantal subsidieerbare plaatsen bij samenwerkende onthaalouders.

2. Als een organisator in één van zijn subsidiegroepen de bezetting niet haalt, dan start 
Kind en Gezin met het opvragen van een plan van aanpak waarin de organisator kan 
meedelen welke acties hij zal ondernemen om de bezetting te verhogen. 

Blijkt de organisator ook het jaar nadien de bezetting niet te halen, dan wordt het 
handhavingstraject opgestart door een formele aanmaning te geven om de bezetting 
terug te verhogen naar het minimaal vereiste niveau. 

Stelt Kind en Gezin ook het jaar daarop vast dat de bezetting niet wordt gehaald, dan 
zal het aantal subsidieerbare plaatsen worden verminderd tot het niveau waarop de 
organisator de minimale bezetting van 80% wel behaalt.

3. Sedert de start van het decreet kinderopvang werden er nog geen plaatsen 
verminderd voor organisatoren gezinsopvang in het kader van de handhaving op de 
bezetting. 

Omwille van de transitietijd die voor het decreet werd gegeven, was 2014 een 
overgangsjaar, en was er in 2015 dus geen handhaving op de bezetting van 2014. 

Bijgevolg werden pas in 2016 de vaststellingen gedaan van te lage bezettingen in 
2015, met de vraag naar een actieplan bij wie het minimum niet behaalde. In 2017 
worden de subsidiegroepen die ook in 2016 hun bezetting niet behaalden 
aangemaand. 

Indien op termijn het beoogde bezettingspercentage niet gehaald wordt, dan kan de 
subsidieerbare capaciteit verminderd worden tot op het niveau waarmee de 
organisator wel de vereiste minima haalt. Dit is echter pas vanaf 2018 aan de orde. 
De eventueel vrijgekomen plaatsen zullen in eerste instantie opnieuw ingezet worden 
voor gezinsopvang en het budget hiertoe zal toegevoegd worden aan het budget van 
de eerstvolgende uitbreidingsronde. Er zal in deze stand van zaken dus geen 
capaciteit verloren gaan. 


